
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 9. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 184

Vil ministeren redegøre for status for Bygningsstyrelsens første store udbud (første bøl-

ge) til næsten 2 mia. kr. med statslige facility-managementydelser (rengøring, kantinedrift,

reception, indvendigt vedligehold, pleje af udvendige arealer, sikkerhed, affaldshåndte-

ring m.m.), der blev idriftsat 1. oktober 2019, i forhold til kvalitet, leveringssikkerhed og

brugertilfredshed, når der sammenlignes med ydelserne fra de tidligere leverandører og

den tidligere interne service?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-

zen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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